
College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente ’s-Hertogenbosch, 
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‘s-Hertogenbosch,  15 maart 2023  

Betreft:   Schriftelijke vragen ex. Artikel 71 vragen RvO: De herdenking van 1629 komt met rasse 
   schreden dichterbij 
 

 
Geacht College,  
 
Het Beleg van ’s-Hertogenbosch in 1629  is een van de belangrijkste krijgshandelingen uit de 

Tachtigjarige Oorlog. Volgens eerdere toezeggingen gaan we dit herdenken in 2029. Ook is dit 

opgenomen in het bestuursakkoord. 

Prins Maurits van Oranje had voor 1629 meerdere pogingen gewaagd om ’s-Hertogenbosch te 

veroveren, pogingen die mislukten. Uiteindelijk lukte het zijn halfbroer Stadhouder Frederik Hendrik 

om de stad in september 1629 in te nemen. Nog steeds een huzarenstuk in de internationale 

krijgsgeschiedenis en bepalend voor de vorming van Nederland. 

Al jaren wordt er in de Bossche politiek over gesproken; in commissievergaderingen, 

begrotingbehandelingen en zijn er schriftelijke vragen gesteld over het Herdenkingsjaar 1629. In 

2019 zegde wethouder Van Olden toe dat er in 2020 een projectorganisatie zou worden opgezet. In 

oktober 2021 zegt Wethouder Van der Geld toe om voor de begroting van 2023 te komen met een 

raadsinformatiebrief over de voortgang op weg naar de herdenking van 2029.  

Dit brengt de fracties van het CDA en Groen Links tot de volgende vragen: 

• Erkent u nog steeds het belang van de Herdenking van 400 jaar Beleg van ’s-Hertogenbosch in 

2029? 

• Kunt u aangeven of er al concrete stappen gezet zijn om te komen tot invulling van de eerder 

genoemde projectgroep? Zo nee, waarom niet?  

• Welke organisaties en gemeentelijke afdelingen zouden volgens u deel moeten uitmaken van 

deze projectgroep? 

• Ben u bereid om voorafgaand aan het Herdenkingsjaar in 2029, als opmaat activiteiten te 

ondersteunen of te initiëren? 

• Bent u bereid om vanaf de begroting 2024 tot en met 2028 structureel middelen op te nemen in 

verband met de Herdenking in 2029. Zo, nee waarom niet? Zo ja, hoeveel middelen denkt u 

hiervoor jaarlijks te gaan reserveren. 

Wij kijken uit naar de beantwoording. 
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